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1111128 大專院校畢業生中翻英短文翻譯題目 

樂高(Lego)積木受到世界各地的人所喜愛。它們不僅有趣，而且還具有教

育意義。這些五顏六色的積木幫助孩童培養創造力、解決問題的技能等

等。現在，樂高開發了一套新的積木來幫助盲童和視障孩童學習閱讀。

根據歐洲視障聯盟(European Blind Union)的一名官員表示，點字(Braille)

使用者通常比較獨立、教育程度較高，並且獲得更好的工作機會。 

 

解決問題的 problem-solving  視障的 visually impaired 

官員 official 
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1111128 大專院校畢業生中翻英短文翻譯參考答案 

Lego bricks are loved by people all around the world. Not only are they 

fun, but they are also educational. The colorful building blocks help children 

develop creativity, problem-solving skills, and more. Now, Lego has created a 

new set of bricks to help blind and visually impaired children learn to read. 

According to an official of the European Blind Union, Braille users often are 

more independent, have a higher level of education, and are offered better job 

opportunities.  


